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Verslag Algemene LedenVergadering 
van 25 oktober 2023 

 
 

Aantal leden: 228 
Aanwezige leden: 43 
Afmeldingen: 30 
 
 
1. Opening door de voorzitter 
Voorzitter Bas Tuijtelaars heet alle aanwezigen van harte welkom bij de algemene ledenvergadering in De 
Kraacht. De agenda van de ALV wordt ongewijzigd vastgesteld.  
 
2. Verslag ALV 
Het verslag van de ALV van 25 mei 2023 (bijlage 1) wordt zonder vragen of opmerkingen goedgekeurd onder 
dankzegging aan secretaris Monique Aldenhuijsen.  
 
3. Mededelingen 
Er zijn geen mededelingen. 
 
4. Bestuur 
Introductie toekomstbestendige sportvereniging en traject Modern Besturen 
Bas vertelt dat de gemeente Tilburg werkt met verenigingsondersteuners. Zij bieden ons een traject aan voor 
Modern Besturen. Hij vertelt dat zo’n traject berust op drie pilaren: Robuust, Maatschappelijk betrokken, 
Financieel gezond. We zijn van mening dat onze vereniging – mede dankzij het optuigen van diverse acties en 
ieders inzet – financieel gezond is. Op maatschappelijk vlak zijn we een betrokken vereniging; onder meer 
door ruimte te bieden aan het Repair Café, de opzet van passend handbal, en we zijn aan het verkennen of 
we een Sport-BSO kunnen huisvesten. De focus komt dus te liggen op de robuustheid van de vereniging; 
welke organisatiestructuur past bij ons? We beschikken al over een Beleidsplan 2022-2026. De 
verenigingsondersteuner van de gemeente kan ons begeleiden in drie sessies: 1) de samenstelling van het 
bestuur, 2) een analyse hoe de vereniging nu is gestructureerd, 3) welke verantwoordelijkheden er te verdelen 
zijn. De vraag wordt gesteld wie er in dit traject met het bestuur mee wil denken. De hoop is op een goede 
afspiegeling van de leden (bij voorkeur is er vertegenwoordiging vanuit alle leeftijdsgroepen). Concreet gaat 
het om twee sessies waarvoor de data nog gepland moeten worden (2 avonden in het eerste/tweede kwartaal 
van 2024). Een intekenlijst kan na deze vergadering worden ingevuld. Eventueel zal via social media nog een 
oproep worden gedaan. 
 
5. Beleid Veilige Sport 
Veilige sport is een jaarlijks terugkerend onderwerp in de ALV.  
Uitwisselen ervaringen sportpedagoog 
Via de verenigingsondersteuner van de gemeente Tilburg is het contact ontstaan met de sportpedagoog van 
de gemeente. Zij heeft met de trainers en coaches gesproken. En er is een sessie geweest over het maken 
van teamafspraken. In een volgende sessie zou ingegaan worden op hoe positief te coachen. Tijdens het 
laatste bezoek van de sportpedagoog gingen de trainingen niet door, waardoor het contact verwaterd lijkt te 
zijn. Er zijn geen vragen vanuit de leden. Degenen die later nog vragen of opmerkingen hebben, mogen 
contact opnemen met de technische commissie (Laura) of het bestuur. 
 
Overige opmerkingen over veilige sport 
Er wordt de mogelijkheid geboden om opmerkingen te maken. Daar wordt geen gebruik van gemaakt.  
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6. Financiën 
Kennisnemen van bevindingen kascontrolecommissie 2022-2023 
Hans V. en Koen R. hebben onlangs de controle gedaan op de jaarstukken. Ze constateren dat de 
administratie goed op orde is en hebben geen onregelmatigheden gezien. Ze geven daarom een positief 
advies aan de ALV. Ze zijn beiden bereid om volgend seizoen ook de controle te doen en aldus wordt 
besloten. 
 
Goedkeuren bestuursverslag en jaarrekening 2022-2023 
De voorzitter stelt vast dat de ALV het bestuursverslag 2022-2023 (bijlage 2) zonder vragen of opmerkingen 
goedkeurt. Als penningmeester licht Ries Vugts de verschillende posten van de jaarrekening 2022-2023 toe. 
Er is een resultaat gerealiseerd van € 3.633 positief. Dit laat zich verklaren door meer inkomsten uit 
contributies, een hogere baromzet en andere opbrengsten - zoals verhuur en giften - en anderzijds doordat de 
lasten minder hard zijn gestegen dan vooraf ingeschat. Achtereenvolgens gaat Ries in op de baten en de 
lasten. Opvallend is dat de viering van het 50-jarig jubileum een goede bijdrage heeft geleverd aan de omzet. 
Het was dan ook een fantastisch weekend, mede dankzij de inzet van alle vrijwilligers. Hierna wordt ook de 
status van de actuele begroting 2023-2024 getoond. Door de ALV wordt hierna de jaarrekening 2022-2023 
goedgekeurd en wordt decharge verleent aan de penningmeester en het bestuur. Ries spreekt zijn dank uit 
aan Thomas voor de geboden ondersteuning bij de boekhouding.  
 
Bas merkt op dat nog altijd wordt nagedacht over een goede bestemming voor de oude wedstrijdkleding die is 
ingeleverd. Het gaat om circa 150 shirts, broekjes en jacks. Het idee was om deze kleding te doneren aan een 
derdewereldland. Jessica zegt wellicht een contact in Cuba te hebben, en Hanneke misschien in Gambia. Zij 
zullen dit nader verkennen. Uiteraard zijn andere opties ook nog van harte welkom om zich te melden. Verder 
moet met de sponsoren nog worden afgestemd of zij bezwaar hebben. In ieder geval kan de kleding in de 
vereniging niet meer gebruikt worden, om verwarring te voorkomen. Er wordt aangehaald dat sommige teams 
geen reserveshirts hebben, zoals de recreanten/dames midweek. Besloten wordt dat via de teamverantwoor-
delijken een inventarisatie moet plaatsvinden. Overigens kan een set reserveshirts door meerdere teams 
gebruikt worden. Opgemerkt wordt dat er voorheen voor de teams van de D-E-F-jeugd ooit hesjes waren.  
 
7. Technische zaken 
Start regiotrainingen 
De regiotrainingen voor de jeugd zijn voor de tweede keer opgestart samen met Taxandria en Roef. Deze 
trainingen zijn op vrijdagavond. Vorig jaar namen 8 jeugdleden hieraan deel, maar dit keer maar 3 leden. 
Namens de vereniging is Benjamin aanwezig. Miranda stelt voor om als vereniging een proeftraining te 
organiseren om zo meer bekendheid te geven aan de regiotrainingen. 
 
Invulling voor trainersvacatures 
Bas licht toe dat er dit seizoen een nijpend tekort is aan trainers in de vereniging. Als gevolg daarvan zijn er nu 
een aantal jeugdgroepen die geen trainer hebben. Dit wordt tijdelijk opgevangen door Ivo, maar gezien het 
aantal groepen dat hij al traint is deze noodgreep voor de lange termijn geen wenselijke of gezonde situatie. 
Liesbeth geeft terug dat het puntensysteem voor vrijwilligers onvoldoende waardering geeft aan trainers; een 
trainer/coach krijgt 4 punten, een trainer die 2x training geeft per week krijgt 3 punten en een trainer die 1x per 
week traint krijgt 2 punten. Door veel leden wordt dit ervaren als scheef ten opzichte van het uitvoeren van 4 
losse taken gedurende het seizoen. De vrijwilligerscommissie merkt op dat ze er bij het toewijzen van taken er 
informeel op toezien dat trainers geen taken krijgen toebedeeld. Bas ten B. legt uit dat het puntensysteem 
beoogt om onderscheid te maken tussen de inzet van trainers en trainer/coaches (om te stimuleren dat 
groepen een trainer/coach hebben). De leden vragen zich af of dit haalbaar is en realistisch in de huidige 
tijdgeest. Een andere differentiatie in het puntensysteem is een optie. Bas ten B. geeft verder aan dat tot nu 
toe is vertrouwd op een intrinsieke motivatie van trainers en scheidsrechters. De leden zouden graag zien dat 
de waardering voor continue inzet in het seizoen versus losse taken anders wordt. De conclusie wordt 
getrokken dat het bestuur en de vrijwilligerscommissie dit gaan heroverwegen. Andere opties die naar voren 
worden gebracht zijn een financiële vergoeding voor jeugdleden die zich committeren aan een taak, en een 
inspiratiesessie om meer bekendheid te geven aan wat van trainers wordt verwacht. Vanuit de technische 
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commissie wordt aangegeven dat de insteek is om trainers langjarig enthousiast te houden voor de 
vereniging; door begeleiding en het organiseren van een trainerscursus (in huis met minimaal 8 deelnemers). 
Dat kan wellicht ook via online modules. Desgevraagd wordt bevestigd dat er voldoende senioren leden zijn 
om invulling te geven aan het aantal in te vullen taken. Miranda merkt op bereid te zijn invulling te geven aan 
en van de trainersvacature mits haar plek in de sponsorcommissie door iemand anders wordt ingevuld. 
Wellicht zijn er meer leden die uit commissies willen doorschuiven. 
 
Toelichting op scheidsrechtersplan 
Marijke geeft namens de technische commissie aan dat er op dit moment inhoudelijk geen toelichting te geven 
is: het scheidsrechtersplan ligt er al enige tijd, maar moet nu tot uitvoer worden gebracht. Ook wordt 
gesproken met Taxandria en Roef over een eventuele vorm van samenwerking. De eerste stap in het plan is 
het enthousiasmeren van jeugdleden om (jeugd)scheidsrechter te worden.  
 
8. Status sportpark 
Actuele ontwikkelingen 
Bas benoemt de actuele onderwerpen die spelen op het sportpark:  
 
• Ontsluiting door fietspad 

De aanleg van het fietspad over het sportpark is gaande. Het is afhankelijk van de weersomstandigheden 
wanneer het opgeleverd wordt. 

• Onderzoek extra beachvelden 
Het aantal beachvelden blijkt te weinig te zijn voor de vraag die er is (ook van andere verenigingen). 
Daarom wordt met de gemeente verkend of er extra beachvelden kunnen worden aangelegd. Daartoe is 
ook lobbywerk nodig bij de Dorpsraad en gemeenteraad. Er wordt samengewerkt met Handball Tilburg 
en VCU. De wens voor extra beachvelden moet via een goed plan worden onderbouwd, waarbij onder 
andere de groei van het dorp kan worden aangehaald. Tevens wordt iedereen gevraagd om te reageren 
op het gemeentelijke plan Oostflank, waarin we constateren dat de functies sport en scholen ontbreken.  

 
9. Rondvraag 

• Het inleveren van kleding voor de textielactie kan gedurende het hele jaar in De Kraacht. 
• Op de vraag of er voor vrijwilligerstaken een herinnering kan worden verzonden, laat de vrijwilligers-

commissie weten dat het nieuwe systeem dat helaas niet kan (het oude systeem kon dat wel).  
• Aanmelden voor de Pubquiz op vrijdag 27 oktober a.s. is nog mogelijk. Ter ondersteuning wordt nog 

een assistent gezocht. Verder zijn de trekking van de Club van 100 en nieuwjaarsreceptie gepland in 
januari, en in maart is een speciaal bier middag en het Lentefeest. Voor de Club van 100 zijn nog 
loten beschikbaar.  

• Aan iedereen wordt gevraagd om het toestemmingsformulier voor de foto bestemd voor de 
sponsoren, tijdig in te leveren bij Miranda.  

 
10. Sluiting 
De voorzitter bedankt iedereen voor zijn/haar inbreng, sluit de vergadering en nodigt de aanwezigen uit voor 
een drankje van de bar.  


